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Närvarande
styrIT
● Ordförande: Carl Toreborg
● Vice ordförande: Ida Dahl
● Kassör: Jennifer Hallberg
● SAMO: Samael Pooyan
● Sekreterare: Felix Bjerhem

Aronsson
● PR: Erik Persson
● Lokal: Victor Hui

Mötets ordförande

Carl Toreborg

Mötets sekreterare

Felix Bjerhem Aronsson

Justerare

Victor Hui
Samael Pooyan

Mötet öppnas 17:00

Vad har hänt sedan förra mötet?
● Sektionsmötesworkshop

○ Verkade uppskattat!
● Ansvarsutbildning
● PL-möte

Den kommande veckan:
● Workshop
● Ordförandemöte
● UO styrelseworkshop

Diskussioner:
● EqualIT filmvisning

- Bakgrund:
- De har fått en offert på 795 och undrar ifall priset är rimligt.

Samtidigt som de frågar hur de ska PR då filmlicensutgivaren
säger att manmåste marknadsföra i slutna sociala medier och
ha föranmälan.

- Diskussion:
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- Priset är rimligt
- Om de skickar till oss, så kan vi lägga ut det direkt i News på

Slack, så ligger det inte ute på hemsidan.
- Anmälan gäller, omman inte anmält sig får man inte vara med.

- Beslut: Vi skickar ut direkt i news på Slack

● FKIT team building LP3
- Bakgrund:

- Det är ytterst få arr där hela FKIT gör saker ihop. Därför hade det
varit bra med en teambuilding i lp3, så att de kommer närmare
varandra nu när halva FKIT är utbytta, men det är om vi känner
att vi kan/orkar arrangera.

- Diskussion:
- Känns litegrann som att det skulle vara lite mycket för oss att arra

- Det är inte vår verksamhet egentligen
- Vi kan sätta ett preliminärt datum i februari, som vi kan

diskutera vidare efter jul
- Beslut: Vi avvaktar

● Uppdatera kassörsdokument på wikin
- Bakgrund:

- Det är dåligt med kassörsresurser på wikin, det kanske borde ses
över.

- Diskussion:
- Vi har ett nytt sätt att bokföra nuförtiden, menmånga dokument

är out of date och man kan inte referera till dem.
- Det känns inte som att de är bra nog helt enkelt.

- Borde fixa dem innan ovkit går på.
- Om de var bra nog skulle man kunna referera till wikin, så

behöver man inte ställa lika många frågor.
- Beslut: Vi kollar på att fixa detta tillsammans med revisorerna efter

sektionsmötet.

● En dag med styrIT
- Bakgrund:

- Vi behöver planera en dag med styrIT för de nyinvalda (och
borde egentligen gjort det tidigare).

- Diskussion:
- Borde bli gjort innan årsskiftet.
- När går det?

- 13/12 på kvällen
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- Vi kan skicka ut i “ställa sig upp” kanalerna så folk inte bokar upp
sig.

- Beslut: Vi bokar in det på kvällen den 13/12.

Mötet avslutas 19:51

_______________________
Förste justerare

Victor Hui

_______________________
Andre justerare
Samael Pooyan
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